

### 參觀香港盲人輔導會


香港盲人輔導會成立於 1956 年，致力提供服務協助視障人士發揮最大潛能，促進他們平等參與社會，以及提升他們的生活質素，達至和諧共融的社會。為提高學生對視障人士的能力及需要的認識，本校舉行辦了以下活動，詳情如下：

活動名稱	參觀香港盲人輔導會
目的	提高學生對視障人士的能力及需要的認識。 了解香港盲人輔導會的服務，並學習與視障人士溝通。
日期	二零一七年十月十八日 (星期三)
集合時間 / 集合地點	下午 1 時 / 學校操場
解散時間 / 解散地點	下午 3 時 20 分 / 學校操場
活動地點	九龍深水埗南昌街 248 號
負責人員	丁曉琪老師、冼栢慧老師、何彥衡老師
參加資格	本校交通安全隊之同學
名額	18 名同學
費用	全免
注意事項	學生需穿著整齊的體育服裝

請填妥下列回條，於 2017 年 10 月 13 日(星期三) 或前交回冼栢慧老師辦理為荷。

此致  
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啓  
(石志端)

- 註：1. 如遇天文台發出暴雨警告(黃色、紅色或黑色)、懸掛三號或以上颱風訊號，該日之活動將取消。  
2. 如當天的空氣質素健康指數介乎 7 至 10 之間，所有呼吸系統有毛病的學生 (如哮喘、心臟病等)將會被停止參加是項活動；如空氣質素健康指數高於 10 以上，是項活動將會取消。

二零一七年十月六日  
(通告負責人：冼栢慧老師)



<參觀香港盲人輔導會>

回 條

(請於 13 / 10 / 2017 前交回冼栢慧老師)

IC/SC/48C/17-18

敬覆者：

有關貴校「參觀香港盲人輔導會」活動來函 IC/SC/48C/17-18 經已獲悉，本人同意 敝子弟參加，

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

Dear Parents / Guardians,

**Visit to The Hong Kong Society for the Blind**

The Hong Kong Society for the Blind (HKSB) was established in 1956. Over the years, HKSB provide services to help maximize the capabilities of the visually impaired, facilitate their equal participation in society and improve their quality of life with a view to achieving a harmonious and inclusive society. To enhance students' awareness on the needs and capabilities of the visually impaired, an education visit is organized. Details are as follows:

<b>Name of the Activity</b>	Visit to The Hong Kong Society for the Blind
<b>Objective</b>	To enhance awareness on the needs and capabilities of the visually impaired. To learn to communicate with visually impaired.
<b>Date</b>	18 <sup>th</sup> October, 2017 (Wednesday)
<b>Time and place of gathering</b>	1:00p.m. / school covered playground
<b>Time and place of dismissal</b>	3:20p.m. / school covered playground
<b>Venue</b>	248 Nam Cheong Street, Shamshuipo, Kowloon.
<b>Person-in-charge</b>	Miss Ting, Miss Sin, Mr Ho
<b>Target</b>	Members of Road Safety Patrol
<b>Quota</b>	18 students
<b>Charge</b>	Free of charge
<b>Remark</b>	Student should wear P.E. uniform to attend the activity.

Please complete the reply slip below and return it to Miss Sin on or before **13 October, 2017 (Friday)**.

Note:

- The school will stop students who are susceptible to effects of air quality (e.g. those with heart or respiratory illnesses) from taking part in this activity if the Air Quality Health Index (AQHI) is within the range of 7 and 10 on that day. If the AQHI is above 10, the activity will be cancelled.
- When there is a typhoon (tropical cyclone signal no.3 or above) or rainstorm (signal Yellow, Red or Black), this activity will be cancelled.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms Sin Pak Wai)

**Visit to The Hong Kong Society for the Blind**

IC/SC/48/17-18

Reply Slip

(Please reply to Ms Sin Pak Wai on or before 13/10/2017)

Dear Principal,

I acknowledge receipt of your school notice No. IC/SC/48/17-18 regarding matters related to the visit to The Hong Kong Society for the Blind. My child will join the activity accordingly.

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	